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Schriftelijke vragen van de GroenLinks Staten-fractie  
Betreft: Miljardendeal met farmaceutisch bedrijf Pivotpark 

’s-Hertogenbosch, 16 december 2015 

Geacht College, 

Op dinsdag 15 december jl. bracht het Brabants Dagblad, in navolging van The Wall Street Journal, 
het nieuws dat het Brits-Zweedse AstraZeneca bereid is om 4,5 miljard Euro te betalen voor het 
jonge Osse farmabedrijf Acerta Pharma. Dit bedrijf is in 2013 opgericht door twee oud-medewerkers 
van MSD/Organon en is gevestigd op het Osse Pivot Park. Het heeft een succesvol geneesmiddel 
tegen leukemie ontwikkeld. Hoewel de overnamegesprekken nog gaande zijn, lijkt een overeenkomst 
slechts een kwestie van tijd. 
 
Omdat de provincie via de Brabantse Ontwikkelingsmaatschappij (BOM) mede financier van Acerta 
Pharma is, heeft GroenLinks enkele vragen aan het College: 
 

1. Op welke wijze en met welke omvang heeft de BOM bijgedragen aan de financiering van 
Acerta Pharma? 

2. Welke (rand)voorwaarden zijn er afgesproken voor de financiering door de BOM? 
3. Zijn er specifieke afspraken gemaakt over het behoud van de vestiging in Oss en de 

ontwikkeling van werkgelegenheid op het Pivot Park in het geval van groei en/of overname? 
Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

4. Wat verwacht de BOM aan maatschappelijk en financieel rendement, wanneer de deal 
doorgaat? 

5. Heeft de provincie ook op nog op andere wijze dan via de BOM zorggedragen voor 
financiering van Acerta Pharma? Zo ja, op welke wijze? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording van voorgaande vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de GroenLinks Statenfractie 
Arno Uijlenhoet 
 


